
Protokół Nr 4 

z posiedzenia Komisji Oświaty Zdrowia, Kultury i Spraw Socjalnych, które odbyło się w 

dniu 13 kwietnia 2011 roku w godzinach 9.15-11.50 

 

Przewodniczył radny Andrzej Małachowski przewodniczący komisji, powitał zebranych 

radnych – lista obecności w załączeniu do protokołu – Wójta Gminy oraz pana Pisarskiego 

pracownika urzędu ds. oświaty.  

Przedstawił poniższy porządek posiedzenia: 

 

1. Perspektywy realizacji zadań oświatowych przez obecnie istniejące placówki oświatowe w 

świetle kosztów funkcjonowania oświaty i ich wpływu na budżet gminy 

2. Zagadnienia pod obrady sesji 

3. Sprawy różne. 

 

oraz zapoznał radnych z przedłożonymi materiałami dotyczącymi sytuacji oświatowej w 

placówkach szkolnych. Dodał, że komisja analizę sytuacji powinna rozpocząć od kosztów 

funkcjonowania szkół. 

Podjęto dyskusję związaną ze stanem oświaty w gminie oraz kosztami jej funkcjonowania.  

W dyskusji radni omawiali przedłożone dokumenty związane z sytuacją finansową w 

oświacie. 

- radny Franas złożył wniosek o przygotowanie zestawień i analiz co będzie w sytuacji gdy 

pozostaną klasy 1-3. 

O godzinie 10 na posiedzenie przybyła pani Grzegorska dyrektor szkoły w Brudzewicach 

oraz pani Ciechańska dyrektor szkoły w Dębie. Na posiedzenie poproszono panią Kośka i 

Bieniek pracowników urzędu prowadzących sprawy księgowości oświatowej. 

W dalszej dyskusji radni omawiali możliwości przeprowadzenia reorganizacji sieci szkół oraz 

potencjalnych oszczędności, jakie by wynikły z wprowadzenia likwidacji bądź reorganizacji 

szkół. 

Na zakończenie dyskusji przewodniczący komisji radny Małachowski stwierdził, że Wójt 

musi przedłożyć Radzie konkretne propozycje. 

Wójt oznajmił, że propozycje to tworzenie szkół społecznych lub likwidacja klas 4-6 i 

zwiezienie dzieci do szkoły w Poświętnem. 

 

Po zakończeniu dyskusji o godzinie 11.
50

 przewodniczący komisji zamknął posiedzenie.  

 

Przewodniczący Komisji 

Protokołował            

   Andrzej Małachowski 

Bolesław Kośka 

 


